
 
 

 
 

 

 

 
 
Tilstede: Bestyrelsesmedlemmerne Birgit Thejls (BT), Henrik Sieling (HSI), Sten Emborg 
(SE), Jens Rosengaard (JR) og Jan Bredde Andersen (JBA), Leif Jørgensen (LJ) og supple-
anterne Steffen Torvits (ST) og Søren Larsen (SL). Der var afbud fra bestyrelsesmed-

lemmerne Henrik Sengeløv (HSE) og Erik Kragh-Hansen (EKH), 
 
 

Dagsorden: 
 
1) Opsamling og godkendelse af referat fra sidste møde 
2) Meddelelser siden sidst: 

• Post og meddelelser 
• Indmeldelser 

3) Økonomi og nyt fra kassereren 
• Status fra arbejdet på administrationsmøderne 
• Økonomisk status  
• Restancelisten 

4) Havnelavet: 
• Ref. fra budgetkonferencen d. 25/10 
• Andet? 

5) Sager til behandling: 
• Klubkonference i SKK d. 22/11 
• Temadrøftelse om SKK’s kommunikationsstrategi 

6) Nyt fra udvalg: 
• Pladsudvalget 
• Driftsudvalget 
• Husudvalget 
• Bladudvalget 
• Web-udvalget 
• Sejlskolen 
• Kapsejladsudvalget 
• Festudvalget 
• Nordreklubhusudvalget 
• Lokalpolitisk udvalg 

7) Planlægning af kommende aktiviteter 
8) Eventuelt 
 
 
Referat: 
 
Ad 1: Opsamling og godkendelse af referater fra sidste møder: 

 
Referat nr. 44 var godkendt og blev underskrevet. 
 

 

Referat af bestyrelsesmøde nr. 45, 

d. 8. november 2012. 

 

 
25. nov. 2012. 
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Ad. 2: Meddelelser siden sidst: 

 

Post og meddelelser: Intet. 
 
Indmeldelser: 

 
Følgende søger aktivt medlemskab af klubben og blev godkendt: 
 
• Thomas Hansen 
• Philip Adolph 
• Anders Nødskov Pedersen 
• Jan Zhang Larsen 
• Stefan Kai Andersen 
• Birgitte Boesen 
 
Det blev besluttet, at sekretariatet fremover, forinden udsending af indmeldelsesmedde-
lelser, tjekker om der er taler om ansøgninger fra tidligere medlemmer.  
 
Ad 3: Økonomi og nyt fra kassereren: 

 

Status fra arbejdet på administrationsmøderne.  
 
Om arbejdet siden sidst refererede HSI fra hans drøftelser med DS, Havnefogden og skif-

teretten i København, om hvordan klubben tackler de situationer, hvor et medlem med 
bøjeplads dør og efterlader en båd i havnen. Bestyrelsen tog til efterretning at spørgsmå-
let om en båds evt. bortskaffelse fra havnen, pt. ikke lader sig afklare, men afventer af-

gørelser i en lignende sag, som FLID pt. kører, samt en forventet tilbagemelding fra DS.  
 
Følgende blev det besluttet: 

 
• At HSI færdiggør vejledningen ved dødsfald og lægger den på hjemmesiden, samt 

nedskriver forretningsgangen overfor Skifteretten, til brug for den fremtidige sagsbe-

handling. 
• At JBA undersøger evt. medlemskab af FLID, hvorefter bestyrelsen behandler spørgs-

målet. 
• At SE sender sagens info, i den seneste sag om et medlems dødsfald til BT, som fore-

tager den videre sagsbehandling. 
• At SE generelt følger op på mødebehovet i administrationsgruppen, afstemt med drøf-

telserne og aftalerne med sejlerskolen.  
 
Status: 

 
SE omdelte aktuel status over økonomien til behandlet, som så fin ud og derfor blev taget 

tril efterretning. 
 
Restancelisten: 

 
SE omdelte aktuel status over medlemmer i restance og medlemmer klubben skylder 
penge, hvorefter de vigtigste sager blev gennemgået og statussen taget til efterretning. 
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Andet: 

 

Bestyrelsesmøderne og generalforsamlingerne 1. ½ år 2013 blev fastsat, og fremgår her 
sidst i referatet. 
 

Ad. 4: Havnelavet: 
 
Budgetmødet d. 25/10: 
 

JR refererede følgende fra mødet: 
 
• Opgaver for og koordinering mellem udvalg blev afklaret 
• Aftalt en reduktion ca. 20 % pr. udvalg 
• Konstateret behov for tilsvarende arrangement i 2013 for 2014 
• HS samler op på økonomien og færdiggør budget 2013/2014 
• Fremover er der således grundlag for styring og fællesskab om økonomien, samt ”plads” til 

visioner. 
 
Orienteringen blev taget til efterretning. 
 
JR orienterede herefter om, at HS’ regnskabsbalance d.d. udviser et plus på ca. kr. 180.000 og 
at der ikke forventes ekstraregninger. Øjebliksbilledet bygger endda på det forhold, at der i 
2012 mangler forventede gæsteindtægter (fra klubbernes egne medlemmer) på ca. kr. 
110.000. 
 
Bestyrelsen tog dette til efterretning. 
 
Andet: 
 
JR oplyste at der på HS mødet i nov. ville blive lagt op til at forretningsførerfunktionen flyttes 
til administrationen i Svanemøllehavnen, da Thomas stopper, og at der indgås aftale med Sva-
nemøllehavnen herom. 
 
Bestyrelsen tog dette til efterretning. 
 
Ad. 5: Sager til behandling: 
 
Klubkonference i SKK d. 22/11: 
 
SE fremlagde udkast til et PowerPoint oplæg om økonomien på konferencen. Herudover 
blev det aftalt, at forberedelsesgruppen: BT, SE, HSI, EKH og evt. JBA mødes på dagen 
d. 22/11 kl. ca. 16.00 og forberedte i øvrigt. 
 
Endelig besluttede bestyrelsen, at forberedelse af generalforsamlingen i april 2013 afven-
ter resultatet af klubkonference. HSI sørger for mad og LJ/JBA for drikke. 
 
Temadrøftelse om SKK’s kommunikationsstrategi 
 
Til brug for bestyrelsens forberedelse af mødet med webudvalget d. 29/11 havde ST for-

beredt et pålæg. 
 
ST konstaterede, ved en gennemgang af de udsendte opsamlingsmateriale om klubbens 

visioner og diskussioner, fra stiftelsen til dato, at SKK hidtil har drøftet visioner i 2 ho-
vedlinjer: 
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- Ønsket om at styrke fællesskabet og det sociale klubliv 

- Sejle mere og blive dygtigere 
 
… samt at det videre fordybende arbejde frem, må angribes ud fra overvejelser om: 

 
- Mission: Hvorfor er vi her? 
- Visioner: Hvor vil vi hen? 

- Værdier: Hvad er vores mål? 
- Strategi: Hvordan og hvornår? 
 

… og underbygge dette med en kommunikationsstrategi og løsninger på de organisatori-
ske og administrative spørgsmål det medfører! 
 

Drøftelserne af oplægget førte til beslutning om at ST udarbejder et opsamlende notat til 
brug for det videre arbejde, herunder mødet d. 29/11 med webudvalget. Notatet er ved-
lagt dette referat. 
 
Ad. 6: Nyt fra udvalg: 

 
Pladsudvalget:   
 
Punktet blev ikke behandlet. 
 
Driftsudvalget: 

 
Punktet blev ikke behandlet. 
 

Husudvalget: Intet. 
 
Punktet blev ikke behandlet. 

 
Bladudvalget / Brisen: 

 
Punktet blev ikke behandlet. 
 

Web-udvalget: 
 
Punktet blev ikke behandlet. 
 

Sejlskolen: 
 
Bortset fra at Grethe Ørskov deltog i en uformel snak om sejlerskolen under spisningen blev 

punktet ikke behandlet. 
 
Kapsejladsudvalget: 
 
Punktet blev ikke behandlet. 
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Festudvalget: Intet. 
 
Punktet blev ikke behandlet. 
 
Lokalpolitisk udvalg: Intet. 

 
Punktet blev ikke behandlet. 
 

Nordreklubhusudvalget: Intet. 
 
Punktet blev ikke behandlet. 
 
Ad. 7: Planlægning af kommende aktiviteter:  
 

Bestyrelsen har planlagt følgende aktiviteter: 
 
Standernedhaling:   Søndag d. 18. november 
Nytårskur:    Tirsdag 1. januar 2013 
 
Bestyrelsesmøder m.v. i 2012 & 2013: 

 
Dato:      Ansvarlig for forplejning: 
 
22. nov. Klubkonference i SKK. Udefra 
29. nov. Møde med webudvalget.  Ingen 
13. dec. Bestyrelsesmøde  Leif 

 
10. jan. Bestyrelsesmøde 

14. feb. Do. 
7. mar. Do. 
14. mar. Generalforsamling i HS 
11. apr. Generalforsamling 
2. maj  Bestyrelsesmøde 
13. jun. Do. 

Jun./jul. Sommerferie 
  Møder for 2. ½ år planlægges efter generalforsamlingen i april! 
 

Ad. 8: Eventuelt:  
 
Intet. 
 
 

 Referent Henrik Sieling 
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Referatet – bestående af i alt 6 sider inkl. denne - er endelig godkendt ved be-

styrelsens underskrifter på bestyrelsesmødet d. 13/12 2012: 

 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Formand Birgit Thejls   Næstformand Henrik Sengeløv 
 

 
 
_______________________  ________________________ 

Kasserer Sten Emborg.   Pladsudvalgsformand 
Jan Bredde Andersen 

 
 
 

_______________________  ________________________ 
Sekretær Henrik Sieling   Bestyrelsesmedlem 

Erik Kragh-Hansen 
 
 
 

_______________________  ________________________ 
Bestyrelsesmedlem    Bestyrelsesmedlem 
Leif Jørgensen    Jens Rosengaard 

 
 
 

_______________________  __________________________ 
Suppleant Søren Larsen   Suppleant Steffen Torvits 


